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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2014/15:589 Tyngre lastbilar på våra vägar

För att förbättra konkurrenskraften i det svenska näringslivet, och därmed 
säkerställa fortsatt tillväxt på landsbygden och möjlighet till fler jobb, är det en 
viktig åtgärd att tillåta tyngre fordon om 72 ton på våra vägar. Statsrådet har i 
medierna gett uttryck för att detta endast kommer att vara aktuellt på vissa 
sträckor och inte att det rör sig om våra Europavägar. Att köra färre men tyngre 
lastbilar är viktigt för såväl miljön som konkurrenskraften för svenska företag, 
främst på landsbygden men även i städerna. Vi är flera som förvånas och oroas 
av statsrådets besked, och därför vill jag fråga statsrådet:

 

Avser statsrådet att verka för att möjliggöra lastbilar med en vikt på 72 ton på 
samtliga vägar som är bärkraftiga nog, eller kommer hon att exkludera våra 
större och viktigare vägar?

………………………………………

Erik Ottoson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2015-05-29
Besvaras senast
2015-06-10 kl. 12.00


